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PRACE MIĘDZY SESJAMI BURMISTRZA MIŁAKOWA 

02.06.2022 – 30.06.2022 r. 

1. W piątek po Bożym Ciele odbył się Festyn Rodzinny z Okazji Dnia 

Dziecka na placu przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym. Termin został 

przełożony na 17 czerwca br. z powodu wyjazdu części dzieci za 

granicę. 

2. Uczestniczyłem w Tanecznej Olimpiadzie Przedszkolaków oraz w 

zakończeniu przedszkola w Miłakowie i w Boguchwałach. 

3. Uczestniczyłem w zakończeniu roku szkolnego 2021/2022 w 

Boguchwałach i w Miłakowie.  

4. Odbyło się spotkanie z Dyrekcją Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

sprawie organizacji pracy w roku szkolnym 2022/2023. 

5. Rozpoczął się kampus, w którym uczestniczą dzieci z Polski i Ukrainy 

spod Waręża i Sokala, z którymi mamy podpisaną umowę o 

współpracy. To do tych miejscowości trafiły cztery transporty z pomocą 

humanitarną, którą osobiście dostarczyłem. 

W kampusie biorą również udział wolontariusze ze Stanów 

Zjednoczonych, którzy uczą dzieci języka angielskiego poprzez zajęcia 

warsztatowe takie jak gry, zabawy, śpiew. Kampus trwa od 26 czerwca 

do 9 lipca. 

6. Uczestniczyłem w uroczystościach odpustowych Parafii Grekokatolickiej 

p.w. bł. Omelana Kowcza w Ornecie oraz w uroczystościach 

Dziękczynienia za 15 lat kapłaństwa proboszcza tej Parafii. Gościem 

uroczystości był również Pan Miron Sycz Wicemarszałek Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. Była to dobra okazja do rozmowy. 

7. Odbyło się ogólne zebranie mieszkańców Miłakowa, w sprawie 

przesunięcia środków finansowych z zadania pn. "Zakup artykułów na 

organizację imprez kulturalnych (m.in. Dożynek Gminnych, Dni 

Miłakowa)" na zadanie "Zagospodarowanie placu rekreacyjnego na 

'Dolnym Osiedlu' w Miłakowie" – podjęcie uchwały oraz sprawy różne. 
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8. Odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Boguchwały w sprawie zmiany 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2022 r. 

9. W Sołectwie Warny odbyły się wybory sołeckie, w związku z 

zakończeniem kadencji. Na sołtysa wybrano panią Teresę Głowacką, 

natomiast do Rady Sołeckiej Sołectwa Warny wybrano: Elżbietę 

Głowacką, Kazimierza Jastrzębowskiego, Zbigniewa Mikułana. 

10. W dniu 11 czerwca 2022 r. w świetlicy remizy OSP w Miłakowie 

odbyła się kolejna akcja poboru krwi. W akcji wzięło udział 11 osób, 

które oddały krew w godzinach od 9:00 do 11:00. Dziękujemy 

wszystkim dawcom, szczególnie tym, którzy zrobili to po raz pierwszy. 

Dzięki im poświęceniu udało się zebrać 4,95 l krwi. Kolejna akcja 

odbędzie się 6 sierpnia 2022 r. 

Przypominamy, że od niedawna wystartował program lojalnościowy dla 

krwiodawców, który dodatkowo nagradza waszą wytrwałość. Szczegóły 

na stronie internetowej https://krew.info/program/ 

11. 25 czerwca uczestnicy Klubu Seniora po raz kolejny uczestniczyli w 

balu integracyjnym realizowanym w ramach trwającego projektu. 

Projekt będzie trwał do końca października 2022 roku, zatem jeszcze 

wiele atrakcji przed seniorami. 

12. Zakończyły się rozgrywki ligowe Klasy Okręgowej naszego MKS. 

Mecz pożegnalny został rozegrany na stadionie w Miłakowie w dniu 17 

czerwca. Niestety nie wytrwamy w klasie okręgowej pomimo walki. 

Nasi zawodnicy pokazali, że są godnym przeciwnikiem. 

13. Uczestniczyłem w walnym zgromadzeniu Związku Gmin Warmińsko-

Mazurskich w Olsztynie. W ramach zgromadzenia odbyła się sesja 

absolutoryjna oraz przeprowadzono wybory uzupełniające na 

Przewodniczącego Związku i członka Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczącym Zgromadzenia Związku został Pan Jacek Wiśniowski - 

Burmistrz Lidzbarka Warmińskiego. Zastępcą został Pan Józef 

Maciejewski – Wójt Gminy Sorkwity. 

Skład Komisji Rewizyjnej uzupełniono o osobę Pana Jana Adamowicza – 

Burmistrza Korsz. 

https://krew.info/program/
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Zarząd Związku, w którym mam przyjemność i zaszczyt zasiadać, 

uzyskał jednogłośnie absolutorium. 

14. Spotkałem się kilkukrotnie z Dyrektorem KOWR, Panem Grzegorzem 

Kierozalskim w sprawie dofinansowań różnych inicjatyw. 

15. Pozyskałem dofinansowanie w kwocie 10.000 zł z KOWR na 

organizację Dni Miłakowa! Z tego miejsca serdecznie dziękuję Panu 

Dyrektorowi Kierozalskiemu za ogromne wsparcie. 

16. Została już podpisana umowa z firmą "FHU Horyzont Krzysztof Lech" 

z Gorlic na dostawę komputerów ramach programu "Wsparcie dzieci z 

rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym - Granty PPGR". W wyniku 

przetargu udało się zaoszczędzić około 70 tyś zł z przyznanego 

dofinansowania. Uzyskaliśmy zgodę na zwiększenie liczby 

beneficjentów i wykorzystanie zaoszczędzonej kwoty. Tym samym 

podpisujemy aneks do umowy i zakupimy o 27 komputerów więcej niż 

wstępnie planowano. Czyli łącznie zostanie przekazanych dla dzieci 330 

komputerów i 4 tablety. 

Chciałbym poinformować, że ramach grantu pod nazwą "Wsparcie 

dzieci z rodzin popegeerowskich w rozwoju cyfrowym - Granty PPGR" 

wszystkie zakupione komputery (a będziemy mieli ich aż 307!) chcemy 

przekazać Państwu do końca okresu wakacyjnego, by już od początku 

nowego roku szkolnego z powodzeniem mogły się one stać przydatnym 

narzędziem edukacyjnym dla każdego obdarowanego nimi ucznia. 

Zakupione komputery zostaną przekazane na podstawie umowy 

darowizny, do podpisania której zaprosimy pisemnie każdego 

beneficjenta. 

17. Nawiązując do przebudowy ulicy Okrężnej, po otwarciu ofert okazało 

się, że szacowanie kosztów i tym samym dofinansowanie, które 

otrzymaliśmy, przy obecnych bardzo dużych wzrostach cen na rynku 

budowlanym - jest niewystarczające. Najtańszą ofertę złożyła nam 

firma: Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. z Mińska 

Mazowieckiego na kwotę 871.028,57 zł brutto. Na inwestycje mieliśmy 

przeznaczone 650.584,66 zł. Czyli brakuje ponad 220 tysięcy złotych. 
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Zależy nam na zrealizowaniu tej inwestycji, dlatego proponujemy 

zabezpieczenie tych pieniędzy w dzisiejszych zmianach w budżecie. 

18. Urząd Marszałkowski Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

przeprowadził kontrolę z zachowania trwałości projektu 

współfinansowanego z Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 pn.: "Utwardzenie nawierzchni 

drogi 151526N oraz modernizacja chodnika". Podczas 

przeprowadzonych czynności kontrolnych nie stwierdzono uwag i 

nieprawidłowości. 

19. Gmina Miłakowo za pośrednictwem Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej sp. z o. o. w Miłakowie z powodzeniem 

aplikowała o środki na gospodarkę wodno-ściekową w ramach 

programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 na realizację 

inwestycji pn.: "Budowa sieci kanalizacji sanitarnej do miejscowości 

Warkały i Ponary oraz budowa sieci wodociągowej do Ponar w Gminie 

Miłakowo". W konkursie wzięło udział 74 beneficjentów, z których tylko 

31 mieści się w limicie dostępnych środków. Dnia 14 czerwca bieżącego 

roku Instytucja Zarządzająca, po ocenie punktowej złożonych 

wniosków, opublikowała listę kolejności przysługiwania pomocy. 

Wniosek Gminy Miłakowo zaklasyfikował się na 7 miejscu listy 

rankingowej z 5 mln kwotą dofinansowania i co ważne z 100 % 

dofinansowaniem kosztów kwalifikowalnych czyli kosztów netto 

zadania. Dodatkowo spółka będzie mogła odzyskać pieniądze z podatku 

VAT. 

20. W odpowiedzi na oficjalne stanowisko Komisji Europejskiej w 

sprawie realizacji zadań dofinansowanych z programu 

transgranicznego, Gmina Miłakowo rozpoczęła prace zmierzające do 

zaktualizowania zadań projektowych w części, która dotyczyła 

beneficjenta polskiego i zagranicznego, wyłączając partnera 

zagranicznego. Na chwilę obecną realizacja projektu w żaden sposób 

nie jest zagrożona, realizujemy kolejne działania i rozliczamy te, które 

zostały już wykonane, zgodnie z harmonogramem raportowania. 
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9 czerwca oficjalnie zakończono część inwestycji dotyczącą budowy 

sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w miejscowości Książnik, 

natomiast postępy realizacji robót budowlanych na odcinkach Warkałki, 

Miejski Dwór i Gudniki przebiegają zgodnie z zakontraktowaną umową 

z wykonawcą. 

21. Chciałbym poinformować, że tylko do dzisiaj, 30 czerwca, właściciele 

domów, zarządcy budynków mają czas na złożenie deklaracji o źródle 

ogrzewania nieruchomości do Centralnej Ewidencji Emisyjności 

Budynków. Za niezłożenie deklaracji może grozić nawet 5 tys. zł 

grzywny. 

22. W sobotę zaplanowane Dni Miłakowa więc serdecznie zapraszam 

wszystkich do uczestnictwa. 


